
Protokoll fört vid Ordinarie årsmöte med Oxbergs Idrottsförening 2024-02-11 

Plats: Bygårdeo Axi kl.17 .00 Närvarande: Se bifogad närvarolista 

§I Mötet öppnades av ordförande, Kjell Sverre 

§2 Till ordförande för dagens möte valdes Kjell Sverre, till sekreterare valdes Stefan Bergman. 

§3 Till justeringsmän valdes Jan-Olov Håmås och Eva Thelin-Spännar, att jämte ordförande justera dagens 
protokoll. 

§4 Mötet ansåg och godkände att detta årsmöte blivit stadgeenl igt utlyst. (anslagstavlor, hemsidan samt Facebook) 

§5 Dagordningen för mötet har delats ut till deltagarna varvid mötet godkände denna. 

§6 a) Styrelsens verksarnhetsberättelse för 2023 utdelad till mötesdeltagarna och ordförande uppmanade deltagarna 
att läsa igenom denna. 
Simskolan kunde ej genomföras då ingen utbildad simlärare fanns tillgänglig. Emil Lund-Laine ska kolla upp 
med sina kontakter om möjlighet finns att boka en simlärare till sommar-simskolan. 
Lilla Oxbergsloppet inställt p.g.a. för få (endast 2 st) anmälda deltagare. Tyvärr har vi ont om barn i den åldern 
som vill åka skidor, i vårt närområde. 

Styrelsen påtalar återigen vikten om att bybor och andra pratar för, och sprider informationen, att fler personer 
behöver bidra och hjälpa till med framf'ör allt vasaloppsarbetet men även andra byangelägna uppgifter. 
Verksamhetsberättelsen 2023 godkändes därefter av mötet. 

b) Bokslut. Resultatrapport/ Balansrapport för 2023 utdelat till deltagarna, föredrogs av Kjell Sverre, som 
kommenterade vissa delar. Styrelsen påtalar även detta år att vi framöver måste börja förbereda kostnader för 
vissa värdesänkningar samt ett ökat underhållsbehov på våra byggnader. Mötet godkände därefter denna rapport 
som Jades till handlingarna. 

c) Revisionsberättelse. Även denna har delats ut till mötesdeltagarna. 

Revisorer Jan-OlofHåmås och Folke Hed in har genomfört årets revisorsuppdrag. 

Revisorerna tillstyrker att årsmötet beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

d) Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. Stämman tillstyrkte full ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna 
räkenskapsåret 2023 . 

§7 Arvoden till styrelsen och revisorerna beslutades att för 2024 fortsatt avsätta 16 000 kr för styrelsen att fördela. 

§8 Angående regler/ medlemsavgifter 2024 beslutades att följande, oförändrat, skulle gälla: 

• Enskild medlem - 50kr/år, oavsett ålder. 

Det finns behov av att ytterligare påtala och klargöra, för de medlemmar som utnyttjar Bygården, tvättstugan, 
gymmet och övriga faciliteter, att det förväntas att man ställer upp och hjälper till på vasaloppsarbetet och andra 
ideella by-gemensamma sysslor som behövs utföras. 

§9 Till styrelse valdes följande: Kjell Sverre (ordförande, omval 2 år) 
Sabine Kuhn (kassör, kvarstår 1 år), Stefan Bergman (sekreterare, kvarstår 1 år) 
Leif Bergman (kvarstår 1 år) och Torbjörn Eriksson (omval 2 år) . 
Emil Andersson (omval 2år) 

Styrelsen har tidigare bestått av 6 st + ordförande. Då en ledamot au inte ställer upp för omval och ingen ny 
ledamot hittats är styrelsen nu enl. ovan. 

I samband med val av styrelseledamöter beslöts att: 
Firman tecknas var för sig av föreningens nya ordförande, Kjell Sverre 590707-2036 eller Kassör Sabine 
Kuhn 670713-9561 eller av två ordinarie styrelseledamöter i förening. 
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§I 0 Revisorer och rev. suppleant: Till revisorer omvaldes 1 år, Jan-Olov Håmås samt nyval l år Magnus Påhlsson. 
Till revisorssuppleant omvaldes 1 år Eva Thelin-Spännar. 

§ 11 Till valberedning valdes: Omval 1 år Leif Lekander och omval 1 år, Elsie Andersson. (sammankallande) 

§ 12 Val av sektioner/ kommitteer, se separat sammanställning. 

§ 13 Framställningar och förslag från styrelsen och motioner från medlemmar: 
Inga motioner inkomna. 

§ 14 Förslag till budget för 2024 utdelat till deltagarna och Kjell Sverre gav vissa kommentarer och förtydliganden. 
Budgeten för 2024 fastställdes och godkändes därefter av mötet. 

Därefter behandlades Verksamhetsplanen för 2024, som också utdelats, varvid mötet godkände även denna. 

Möjligheten för medlemmar att skapa projekt upp till 2000 kr, och få snabbt svar på bidrag från föreningen 
kvarstår som tidigare beslutat. Kontakta någon i styrelsen för att få godkänt att starta. 

§ 15 Övriga frågor 

Vasaloppsinformation. Kjell informerade, genom en Powerpointpresentation från Vasaloppets möte, kring 
årets Vasaloppsveckor. Stora behov av att frivilliga bidrar till att OIF klarar de åtaganden vi har med 
Vasaloppets organisation . 

Frågan om "träningsbidrag" till några av våra aktiva idrottare, och kravställning på dessa, diskuterades. 
Mötet är överens om att det bör ställas någon form av krav på rapportering och redovisning av uppnådda 
resultat samt ambitioner man har som träningsbidragstagare. 

Städning och renhållning i Bygården togs upp till diskussion. Generellt har det fungerat bra med de frivilliga 
krafter som städar och sköter bygårdens utrymmen. Dock har synpunkter inkommit på gym utrymmet där 
det "egna ansvaret" att städa vid behov haft brister. Gymmet har nu ett större antal utövare och alla har 
tydligen inte förstått innebörden av att det är ett by-gemensamt utrymme där man hjälps åt att städa. Mötet 
uppdrar till den nya styrelsen att hantera frågan, förslagsvis med tydligare anslag till de som utnyttjar 
gymmet. Ev. vidtala de personer som är på plats. 

Mötet avslutades 

Kjell Sverre, Ordf. 

' Jan-Olov Håmås 
L/ 
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